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(La version française suit)
To all Harbour Authorities,

As you all know, the coronavirus (COVID-19) is touching the lives of all Canadians, as well as citizens of countries from around the world. During these extraordinary times, it is very important for us all to follow the advice and guidance of health care professionals from various levels of government. 
They are telling us to take precautions such as practicing social-distancing techniques, self-isolation for people that have traveled abroad, and to wash our hands regularly in an effort to contain the spread of the virus.
As managers of harbours, we recommend, without putting yourself at risk, that you communicate these precautions to people accessing the harbours, as well as stay informed of the most recent recommendations of your provincial health authorities and implement the necessary measures to protect employees, volunteers and users. 
Small Craft Harbours (SCH) has compiled links to federal, provincial, and territorial websites that highlight this advice. These links provide information about the virus, about how individuals can protect themselves and those close to them. 
I thank you very much for your continued efforts in support of the SCH program. Once again, I urge you to follow the advice of health agencies regarding the COVID-19 and to do whatever is necessary to stay safe and make sure that your employees, volunteers and users stay safe as well.
You may contact your SCH local Business manager if you wish to discuss anything related to the situation. At this time, SCH is making every effort to continue ongoing repairs at the various harbours.

Do not hesitate to share this message to the member of your board of directors and membership.
At the following address, you will find a statement about COVID-19 made by DFO Minister, The Honourable Bernadette Jordan, on March 19, 2020. The address is: https://www.canada.ca/en/fisheries-oceans/news/2020/03/statement-from-the-minister-of-fisheries-oceans-and-the-canadian-coast-guard-on-the-government-of-canadas-covid-19-response.html.
Important Telephone Numbers and Links

Government of Canada 

1-833-784-4397

https://www.canada.ca/en/public-health/services/diseases/coronavirus-disease-covid-19.html
New Brunswick

Tele-Care: 811

English : https://www2.gnb.ca/content/gnb/en/departments/ocmoh/cdc/content/respiratory_diseases/coronavirus.html
Français: https://www2.gnb.ca/content/gnb/fr/ministeres/bmhc/maladies_transmissibles/content/maladies_respiratoires/coronavirus.html
Nova Scotia

Nova Scotia Health Authority : 811

English: https://novascotia.ca/coronavirus/
Français: https://novascotia.ca/coronavirus/fr/
Prince Edward Island

For general questions about COVID-19 call 1-800-958-6400

TeleHealth: 811 

English: https://www.princeedwardisland.ca/en/topic/covid-19
Français: https://www.princeedwardisland.ca/fr/sujet/covid-19
Sincerely,

Stephanie Hopper
Stephanie Hopper

Regional Director, Small Craft Harbours 

Maritimes & Gulf Regions 

[image: image2.wmf]
A l’attention de toutes les administrations portuaires,
Comme vous le savez, le coronavirus (COVID-19) touche la vie de tous les Canadiens, ainsi que des citoyens de pays du monde entier. En ces temps extraordinaires, il est très important pour nous tous de suivre les conseils et les consignes des professionnels de la santé des différents paliers de gouvernement. 

Ceux-ci suggèrent de prendre des précautions telles que la distanciation sociale, l'auto-isolement pour les personnes qui ont voyagé à l’étranger, et recommandent de nous laver régulièrement les mains afin de contenir la propagation du virus. 

En tant que gestionnaires de ports, nous vous recommandons, sans vous mettre à risque, de communiquer ces précautions aux personnes qui accèdent aux ports, de vous tenir informés des dernières recommandations de vos autorités sanitaires provinciales et territoriales et de mettre en œuvre les mesures nécessaires pour protéger les employés, les bénévoles et les usagers.

Le programme des Ports pour petits bateaux (PPB) a compilé des liens vers des sites web fédéraux, provinciaux et territoriaux qui mettent en évidence ces conseils.  Ces sites web fournissent des informations sur le virus, sur la manière dont les individus peuvent se protéger et protéger leurs proches.

Je vous remercie pour vos efforts continus en appui du programme des PPB. Une fois de plus, je vous invite à suivre les conseils des organismes de santé concernant le COVID-19 et à faire ce qu'il faut pour rester en sécurité.

Si vous le désirez, vous pouvez communiquer avec votre représentant des locaux du programme des PPB si vous voulez discuter de cette situation. A ce moment PPB fais les efforts requis pour continuer la réparations des ports. 

N’hésitez pas de partager ce message aux membres de votre bureau de directions ainsi que vos membres.
À l’adresse suivante, vous trouverez une déclaration sur COVID-19 faite par la ministre du MPO, l'honorable Bernadette Jordan, le 19 mars 2020. L’adresse est : https://www.canada.ca/fr/peches-oceans/nouvelles/2020/03/declaration-de-la-ministre-des-peches-des-oceans-et-de-la-garde-cotiere-canadienne-concernant-la-reponse-du-gouvernement-du-canada-au-covid-19.html
Numéros et liens importants:

Gouvernement du Canada 

1-833-784-4397

https://www.canada.ca/fr/sante-publique/services/maladies/maladie-coronavirus-covid-19.html
Nouveau Brunswick

Télé-soins: 811

Anglais : https://www2.gnb.ca/content/gnb/en/departments/ocmoh/cdc/content/respiratory_diseases/coronavirus.html
Français: https://www2.gnb.ca/content/gnb/fr/ministeres/bmhc/maladies_transmissibles/content/maladies_respiratoires/coronavirus.html
Nouvelle Écosse

Santé publique : 811

Anglais: https://novascotia.ca/coronavirus/
Français: https://novascotia.ca/coronavirus/fr/
Île-du-Prince-Édouard
Pour des questions générales sur COVID-19, appelez 1-800-958-6400
Télé-santé: 811 

Anglais: https://www.princeedwardisland.ca/en/topic/covid-19
Français: https://www.princeedwardisland.ca/fr/sujet/covid-19
Sincèrement,
Stephanie Hopper
Stephanie Hopper
Directrice régionale, Ports pour petits bateaux
Régions des Maritimes et du Golfe
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